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Protokoll  
fra telefonmøte i Arbeidsutvalget 4. desember 2009  

 

Til stede: Karl-Arne Johannessen President 

 Nina Britt Husebø Visepresident 

 Espen Karlsen Styremedlem 

   

 Per Otto Furuseth Generalsekretær 

 Per Eirik Magnussen Personal- og org.sjef 
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Saksnr.: 124/09-11 Plassering av Sluttspillet i Postenligaen 2010  

 

Etter utlysning av arrangementet hadde følgende 3 klubber/arrangørsteder og 2 regioner 

sendt inn søknad om å stå som teknisk arrangør av Sluttspillet i Postenligaen 2010.  

 

� Bodø Spektrum i Bodø med Region Nord og BHK som teknisk arrangør. 

� Drammenshallen med Region Sør og DHK som teknisk arrangør. 

� Larvik Arena med Region Sør og LHK som teknisk arrangør. 

 

Til møtet forelå innstillingsnotat fra GS. 
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I likhet med GS mener Arbeidsutvalget at de tre aktuelle arrangørene (og arrangørstedene) 

uten tvil vil levere gode tekniske arrangementer – et sluttspill i Postenligaen verdig.   Begge 

regioner har levert gode landskamparrangementer, og samtlige aktuelle klubber tilhører 

toppskiktet arrangementsmessig i Postenligaen.   

 

Arbeidsutvalget mener at differansen i de sammenlignbare arrangementskostnadene (som 

dekkes av NHF) ikke er større enn hva som må forventes for et arrangement, som er ment å 

skulle rullere. 

 

Arbeidsutvalget anser at publikumspotensialet (og det faktiske antall tilstede) er en vesentlig 

suksessfaktor for sluttspillet.  Selv om publikumsoppslutning avhenger av en rekke faktorer, 

mener AU at de 2 tidligere sluttspillarrangementene har gitt oss et par nyttige erfaringer. 

 

� Arrangementet synes fortsatt å være avhengig av en nærhet til et eller flere av de 

lagene som deltar i sluttspillets semifinaler.  Både Sluttspillet i 2008 (Bergen) og 

2009 (Skien) viste dessverre at den lokale interessen er avhengig av at eget lag 

deltar.   

� Arrangementene viste at deltakende klubbers supportere til en viss grad avventer 

resultatet av semifinale, før de bestemmer seg for å reise for å se en evt. finale.  (I 

2008 reise Eleverumsupportere med buss om natten for å se finalen i 

Haukelandshallen.  Det samme gjaldt for Stord supportere i Skien 2009.) 

 

For at dette arrangementet skal kunne bli gjenstand for en reell rullering mener Arbeids-

utvalget at det bør utredes en mulighet som sikrer arrangørs deltakelse i avslutningshelgen.  

(På samme vis som en arrangør av et internasjonalt mesterskap er garantert deltakelse i eget 

arrangement.)  Så lenge vi pr dato ikke har en slik garantert deltakelse mener AU at det vil 

være en fordel å legge arrangementet til en arrangør/arrangørsted som gir de beste 

mulighetene til at flest mulig enklest mulig skal kunne ta seg fram til arrangørstedet. 

 

Ut fra en helhetstenkning lander AU på at Drammenshallen med Region Sør og Drammen 

HK som tekniske arrangører vil være det best egnede stedet for Sluttspillet i Postenligaen 

2010. 

 

AU-vedtak i saksnr.: 124/09-11 

Arbeidsutvalget innstiller til FS på at sluttspillet i Postenligaen 30.04 – 01.05 2010 legges til 

Drammenshallen med NHF Region Sør og Drammen HK som teknisk arrangør. 

 

Arbeidsutvalget ber om at FS primært behandler denne saken pr e-post.  FS ber da om å 

melde et av følgende; 

 

a) Enig med arbeidsutvalgets innstilling. 

b) Uenig med Arbeidsutvalgets beslutning. 

c) Saken ønskes behandlet på ordinært møte.  (Alt. telefonmøte.) 

 

Vi ber om at svar meldes snarest og om mulig innen mandag 7. desember kl 14:00. 
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Saksnr.: 125/09-11 EM kvalifisering for LM90  

 

NHF kan selv avgjøre om vi ønsker å EM-kvalifiseringen for LM90 i april 2010.  I sin 

vurdering av hvorvidt NHF bør takke ja, eller avstå fra å benytte muligheten til å arrangere 

kvalifiseringen har AU lagt til grunn: 

 

a) Faglig vurdering/innspill fra Seksjon Spill & Trening.   

b) Arrangementsmessige vurderinger. 

c) Personalmessige vurderinger. 

d) Økonomiske vurderinger. 

 

a)  Faglig vurdering 
Trenerteamet for LM90 uttrykker naturlig nok et ønske om kvalifisering på hjemmebane.  

Trenerteamet mener imidlertid at forberedelsesmuligheter er viktigere enn hvor 

kvalifiseringen finner sted.  Dersom NHF takker nei, er det sannsynlig at Frankrike (som har 

2. valg) vil takke ja. Hovedansvarlig LMS ser også fordeler ved et hjemmearrangement.   

 

Som det framgår av notatet fra Spill & Trening er det sportslige argumenter både for og mot 

kvalifisering på hjemmebane.  Spill & trening (som seksjon) er av denne grunn nøytrale i 

forhold til å anbefale det ene eller det andre. 

 

b)  Arrangementsmessige vurderinger 
Kvalifiseringsarrangementet vil finne sted parallelt med 2 andre større arrangementer.  

BRING Cup (Internasjonal turnering for LMS) arrangeres i samme periode, med NHF 

Region Sør som lokal arrangør. 

 

Slutthelgen for LOTTO serien arrangeres også denne helgen i Fredrikstad, med NHF Region 

Øst som lokal arrangør. 

 

De arrangementsmessige kravene knyttet til mesterskapskvalifisering for yngrelagene er 

lavere enn hva tilfellet er i seniorsammenheng.  Allikevel vil arrangementet med 4 lag, 6 

kamper og 3 kampdager ha et betydelig ressursbehov.  (Hall, hotell, frivillige etc.)    

 

AU finner også grunn til å nevne 2 andre momenter: 

 

• Sluttspillet i Postenligaen arrangeres 14 dager senere. 

• I desember 2010 skal vi som kjent være medarrangør i EM for kvinner.   

 

2010 er således allerede et utfordrende hva gjelder arrangementskapasitet.  
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c)  Personalmessige vurderinger 
Som nevnt i foregående punkt er 2010 et aktivt arrangementsår.  Selv uten kvalifiserings-

arrangementet ligger det 3 store arrangementer på en 14 dagers periode.  Dette i tillegg til 

det kommende EURO 2010 arrangementet tilsier at en ytterligere personalbelastning bør 

vurderes svært nøye.  

 

d)  Økonomiske vurderinger 
Et slikt arrangement vil anslagsvis innebære en merkostnad på NOK 500.000,- i forhold til 

kvalifisering på bortebane.  Pr dato er det ikke budsjettert med kvalifisering på hjemmebane.  

Inntektspotensialet har fra tidligere kvalifiseringer vist seg å være begrenset.  Det er også 

verd å nevne at et eventuelt salg av arrangementet i så fall vil finne sted samtidig (og i 

konkurranse?) med sluttspillet og BRING Cup. 

 

AU-vedtak i saksnr.: 125/09-11 

NHF frasier seg retten til å arrangere EM kvalifiseringen for LM90. 

 

Saksnr.: 126/09-11 Saksliste til FS-møtet i Kina 

 

AU-vedtak i saksnr.: 126/09-11 

1. ØKONOMI 
 a) Budsjett 2010 

 b) Prognose 2009 

 c) Kuttliste 

2. STRATEGIPLAN - HANDLINGSPLAN 
 a) Fokusområder 

 b) Målangivelser 

 c) Ansvar 

 d) Rapportering 

3. BRUK AV MÅLINGER I ORGANISASJONEN 
 a) Innledende drøfting knyttet til aktuelle måleområder. 

4. VERDIARBEIDET 
 a) Med bakgrunn i Ledermøtet 

 b) Organisasjonsnormene 

 c) Håndtering av mediautspill 

 d) WWF 

5. TOPPHÅNDBALL 
 a) Topphåndballprosjektet 

 b) Landslagsspillere og norske klubber 

 c) Eliteserielisensreglementet 

6. EURO 2010 
7. SLUTTSPILL 2010 (Hvis ikke avgjort pr mail eller telefon)  
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AU-vedtak i saksnr.: 126/09-11 

8. INTERNASJONALT ARBEID 
9. EVALUERING AV LEDERMØTET 
 a) Generelt 

 b) Faglig 

 c) Framdrift 

10. RAPPORTER/REFERATER 
 a) Oslo Podium 

 b) Særforbundenes Fellesorganisasjon (SFF) 

 c) Hendt siden sist (FS aktivitet) 

 d) Yngrelandslagene 

11. ÅPEN POST 
12. DEBRIFING 
13. FELLES SEANSE MED SPONSORER 

 

 

 

 

  

Karl-Arne Johannessen (president)  Nina Britt Husebø  (visepresident) 

 

 

  

Espen Karlsen              (styremedlem)      (styremedlem) 

   

 

Forbundsstyrets og Arbeidsutvalgets protokoller er offisielle og bindende for organisasjonen 

når minimum 2 av de 4 overstående medlemmer av Forbundsstyret har signert protokollen. 

 

 


